

THEÓ

---

Lebel  
ALL YOUR OWN



Lead the ambition!  
引领雄心壮志

THE Ó

# WAX

发蜡

## SOLID HOLD

THEO Wax  
Solid Hold

Boldly adds lift from the roots.

Provides exceptional hold for the design of solid piece ends that last all day. Adds lift to the hair from the roots to maintain solid, relentless, hardcore look.

想要营造干爽俐落的造型? 没问题! THEO发蜡支撑力十足, 有效持久定型, 让发根更蓬松。



60g

# JELLY

凝胶

## SOLID HOLD

THEO Jelly  
Solid Hold

Solid Hold hardens the piecey ends from the core to create dynamic hairstyle

Gel's watery texture delivers solid piecey ends from the core while giving strong lift and shine that last all day.

有效强化发型, 打造动感十足的造型。其凝胶的水润质地具有强力定型作用, 让你全天候维持完美造型, 头发焕发亮泽。



120mL

# SPRAY

喷雾

## SOLID HOLD

THEO Spray  
Solid Hold

Solid Hold's maximum hold instantly hardens the hair to keep the hairstyle in place.

The aggressive hold and fast-drying formula create shiny, solid piecey ends instantly and keep the finished style in place.

支撑力十足, 有效巩固发型。它能有效打造立体造型, 加速定型效果, 让头发焕发光泽。



170g



# THEO



LebeL Malaysia



@lebelmalaysia

Exclusive Distributor / 经销商: **NEKDERX** Sdn Bhd (241577-W) Tel: 03 - 7726 8733

Sub Distributor :

Uni Beauty Enterprise S/B (Sabah) Tel: 088 - 230 776 | Hock Chuong Trading S/B (Sarawak) Tel: 082 - 484 805  
Hong Guan (Brunei) Tel: +673 - 2793 205